
Report on Developing Excellence and Distinction Factors The Main Core

Self-Development

Through building my personal (individual and private) inferences on any phenomenon or topic without consulting pre-existing
sources, then comparing them with the available knowledge base (i.e., the accumulated cognitive capital), and evaluating the

proportion of matching and anticipatory inferences, this produces a sense of (self-motivation) for further effort to surpass existing
knowledge (i.e., added value in research contribution) that I had not been exposed to before.

★  Includes : [Dynamic adaptability for creative adjustment and multi-pattern conceptual flexibility] & [Self-physiological
momentum] & [Accumulated cognitive momentum] & [Perceptual-physiological momentum] & [Automatic logic] &
[Conceptual projection] & [Cumulative motivation]

The anticipatory achievements that rely on (analytical mental inference)   (logical hypothesis construction)   (logical intuition)

with limited data, compared to decades of accumulated contributions from various researchers, experiments, and theories, cannot
be underestimated. This highlights their exceptional value at the individual level, resulting in internal self-satisfaction and
stimulating further creativity.

Thus, I developed the ability to innovate and infer, which gave me an advantage due to Analytical Foresight. This practice resulted

in accumulated development over many years, enabling not only inferences about what exists but also predictions of what could
exist — as well as research and development trends or solutions I had not been previously aware of.

Unconventional Cognitive Experience in Metaphysical Physics

There are skills from other areas that I cannot discuss; they enhanced another capability through a complex theory that I will not

share as it is considered private intellectual property and not publicly available. I will, however, hint at the topic; this paragraph is for
sharing only.

There is a phenomenon I will not fully disclose, but I made a preliminary inference linking or explaining the relationship between
matter (e.g., Periodic Table) and this phenomenon, from which I inferred something. The complexity level is not important here;

what matters is its role in research and development:

Years of attempting to explain this phenomenon have strengthened my logical inference abilities derived from a level beyond

abstract inference, as I possess experience exceeding that level. I believe a more complex level of physics exists. I have a complex
theory with its own logic, which does not contradict traditional logic but is deeper. I cannot disclose all details, but I want to clarify

the confidence behind my motto:

"More effort, better results"

A prior experience supports this motto (a theory interweaving philosophy and metaphysics), from which I benefited in organizing

research effort and developing inference ability from other levels, though I cannot fully explain everything.

Important note: I do not mean all of metaphysics, but rather an attempt to explain a phenomenon intertwining physics and
another level via a metaphysical philosophical theory providing an initial explanation through physical-material logic.

Developing Inference Mechanism

It seems I moved from abstract thinking to what can be described as "structured transcendent inference" — thinking that

transcends traditional logic without contradicting it, but rather expands it. This type of thinking is rare in research and
development, as it opens avenues to anticipate new concepts before they become empirically measurable.

Organizing Research Effort

When a researcher undergoes highly complex intellectual experiences, they become more aware of managing mental energy and

organizing effort, as each inference requires long-term concentration. This creates a precise and disciplined work methodology —
reflecting my guiding principle that organized and directed effort leads to almost certain outcomes in research and development.



Added Value in Research and Development

Impact of self-development and testing unconventional cognitive experiences on research and development

This type of experience allows the researcher to:

Recognize patterns faster within apparent chaos

Ability to infer (logic of illogic) — (Law of Chaos)

&
Gain deeper awareness of the limits of knowledge itself — making them more careful in precision, observation, and analytical

inference akin to experimental results.

Knowledge of the limits of industrial technology derived from applied sciences and the ability to develop and utilize maximum

industrial potential in principle.

Analytical thinking & high inference ability



The Main Coreتقرير تنمية عوامل التميز والتفوق

التنمية الذاتية

من خلال بناء استنتاجي )الشخصي والخاص( حول أي ظاهرة أو موضوع بدون الاطلاع على المصدر الجاهز، ثم مقارنته بالمصدر المعرفي
المتاح )أي الرصيد المعرفي المتراكم(، وتقييم نسبة الاستنتاجات المتطابقة والاستشرافية، مما ينتج عنه شعور )بالتحفيز الذاتي( لمزيد من

المجهود حتى يتفوق على الموجود )أي القيمة المضافة في المساهمة البحثية(، لم أكن على اطلاع عليها من قبل.

★ تشمل : ]القابلية الديناميكية للتأقلم الإبداعي والتكيّف المفاهيمي المتعدد الأنماط الإدراكية[ & ]الزخم الفسيولوجي الذاتي[ &

]الزخم المعرفي المتراكم[ & ]الزخم الفسيولوجي الإدراكي[ & ]المنطق التلقائي[ & ]الإسقاط المفاهيمي[ & ]التحفيز التراكمي[

 )الحدس  )بناء الفرضيات المنطقية(  إذ لا يمكن الاستهانة بالإنجازات الاستشرافية التي تعتمد على )الاستنتاج الذهني التحليلي( 

المنطقي( بمعطيات شحيحة، عند مقارنتها برصيد معرفي متراكم على مدى عقود من المساهمات من مختلف الباحثين والتجارب والنظريات.
ا من الإبداع. ا بالرضا الذاتي الداخلي للإنجاز ويحفز مزيدً هذا يبرز قيمتها الاستثنائية على الصعيد الفردي، وينتج شعورً

ومن هنا قمت بتنمية القدرة على الابتكار والاستنتاج، وأعطتني أفضلية بسبب الاستشراف التحليلي )Analytical Foresight(. هذه الممارسة
ا توقعات حول ما يمكن أن سببت تنمية متراكمة على مدى سنوات طويلة، وسمحت ليس فقط ببناء استنتاجات حول ما هو موجود، بل أيضً

ا — وكذلك اتجاهات البحث والتطوير أو استنتاج حلول لم أكن على اطلاع عليها من قبل. يكون موجودً

تجربة إدراكية غير تقليدية في الفيزياء الميتافيزيقية

هناك أشياء من مهارة أخرى لا أستطيع الحديث عنها، فقد عززت قدرة أخرى عبر نظرية معقدة لن أشاركها لأنها تعتبر من الأصول المعرفية

ا. لكن سألمح للموضوع؛ هذه الفقرة للمشاركة فقط. الخاصة وليست متاحة للعامة، كما أنها معقدة جدً

هناك ظاهرة ما لن أتحدث عنها بالكامل، لكن قمت باستنتاج مبدئي يربط أو يفسر العلاقة بين المادة كمثال )Periodic Table( وهذه الظاهرة،

ا، لكن هذا المستوى من التعقيد لا يهمنا. بل ما يهمنا هو دور هذا الأمر في البحث والتطوير: وهنا استنتجت شيئً

أعطتني سنوات طويلة من محاولة تفسير تلك الظاهرة قدرة على الاستنتاج المنطقي المستمد من مستوى أقوى من الاستنتاج المجرد، لأن

لدي تجربة تفوق ذلك المستوى، وأعتقد بوجود مستوى أعقد من الفيزياء. لدي نظرية معقدة لها منطقها الخاص، وهو لا يتناقض مع
المنطق التقليدي، لكنه أعمق. لا أستطيع التحدث عن التفاصيل، لكن أود توضيح سبب الثقة الكبيرة في شعاري :

"More effort, better results"

هناك تجربة سابقة تدعم هذا الشعار )نظرية متداخلة بين الفلسفة والميتافيزيقا(، وقد استفدت منها في تنمية تنظيم المجهود البحثي
والقدرة على الاستنتاج المستمد من مستويات أخرى، لكن للأسف لا أستطيع توضيح كل شيء بالكامل.

ملاحظة مهمة: لا أقصد الميتافيزيقيا كلها، بل محاولة تفسير لظاهرة متداخلة بين الفيزياء ومستوى آخر بواسطة نظرية فلسفية ميتافيزقية

ا بالمنطق المادي الفيزيائي. ا أوليً تقدم تفسيرً

تطوير آلية الاستنتاج

يبدو أني انتقلت من التفكير التجريدي إلى ما يمكن وصفه بـ"الاستنتاج الماورائي المنظم" — أي التفكير الذي يعبر حدود المنطق التقليدي دون أن
ا في مجال البحث والتطوير، لأنه يفتح مجالات لاستشراف مفاهيم جديدة قبل أن تصبح قابلة عه. هذا النوع من التفكير نادر جدً ينقضه، بل يوسّ

للقياس التجريبي.

تنظيم المجهود البحثي

ا طويل ا بإدارة طاقته الذهنية وتنظيم جهده، لأن كل استنتاج يتطلب تركيزً عندما يعيش الباحث تجربة فكرية عالية التعقيد، يصبح أكثر وعيً

المدى. هذا يخلق منهجية عمل دقيقة ومنضبطة — وهو ما يعكس مبدئي التوجيهي الذي يؤكد أن المجهود المنظم والموجه يؤدي إلى نتائج
شبه مؤكدة في البحث والتطوير.



القيمة المضافة في البحث والتطوير

تأثير التنمية الذاتية واختبار تجارب إدراكية غير تقليدية على البحث والتطوير

هذا النوع من التجربة يجعل الباحث:

أسرع في رؤية الأنماط داخل الفوضى الظاهرية

القدرة على استنتاج )منطق اللا منطق( — )قانون الفوضى(

&
ا على الدقة والملاحظة والاستنتاج التحليلي الذي يشبه النتائج التجريبية. ا بحدود المعرفة نفسها — ما يجعله أكثر حرصً أعمق وعيً

معرفة حدود التكنولوجيا الصناعية المستمدة من العلوم التطبيقية والقدرة على تطوير وتوظيف أقصى استفادة من الإمكانيات

الصناعية من حيث المبدأ التطبيقي.

التفكير التحليلي & القدرة العالية على الاستنتاج


